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Vid årsskiftet avskaffade den rödgrönrosa majoriteten stadens nolltolerans mot 

klotter. Moderaterna kritiserade beslutet eftersom vi befarade att detta skulle 

leda till mer klotter, skadegörelse och en ökad otrygghet bland stockholmarna.  

 Majoriteten svar var att klotter och skadegörelse även fortsättningsvis 

skulle bekämpas samt att 24-timmarsgarantin fortsatt skulle gälla. I 

tertialrapport 1 för trafiknämnden kan vi konstatera att vår oro varit befogad då 

efterlevnaden av garantin har försämrats kraftigt jämfört med utfallet för 2014. 

Samtidigt upplever många stockholmare att klotter och skadegörelse är ett allt 

större problem i stadsmiljön.  

 

Vi tycker att utvecklingen är oroande eftersom de sänkta ambitionerna 

signalerar att staden anser att klotter och skadegörelse är acceptabelt. Det 

bidrar också till en ökad otrygghet bland många människor. Med anledning av 

ovan önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt borgarråd:  

 

1. Varför har den nuvarande majoriteten sänkt ambitionerna när det gäller 

klottersanering i Stockholms stad? 

2. Hur ser ansvarigt borgarråd på att efterlevnaden av 24-timmarsgarantin 

försämrats kraftigt sedan dess att nolltoleransen mot klotter avskaffats i 

Stockholms stad? 

3. Vilka åtgärder tänker ansvarigt borgarråd vidta för att öka efterlevnaden 

av 24-timmarsgarantin för klottersanering i Stockholms stad? 

4. Vilka åtgärder tänker ansvarigt borgarråd vidta för att minska klotter och 

skadegörelse i Stockholm stad?  

 

Stockholm den 7 september 2015 

 

Cecilia Brinck 


